



Pest Management CANADA

**SAVE THE DATE FOR PEST MANAGEMENT CANADA
MARCH 20-22, 2014 • MONT TREMBLANT, QUEBEC**

Pest Management Canada, CPMA's annual convention and premier event in the professional pest management industry of Canada, will be held at the Fairmont Tremblant in Mont Tremblant, Quebec, March 20-22, 2014. Visit www.pestworldcanada.net for more details.

.....

Gestion Parasitaire Canada, la conférence annuelle de l'ACGP ainsi que l'évènement le plus important de l'industrie canadienne de gestion parasitaire, aura lieu au Fairmont Tremblant, à Mont-Tremblant, Québec du 20 au 22 mars 2014. D'autres renseignements suivront bientôt!

Dominique Stumpf CMP
Directrice administrative
Association canadienne de la gestion parasitaire
C.P. 1748
Moncton, NB E1C 9X5
Tél: 1 866 630-6762

Consultez notre site au www.pestworldcanada.net.

PRESENTED BY



Pest Management CANADA

**SAVE THE DATE FOR PEST MANAGEMENT CANADA
MARCH 20-22, 2014 • MONT TREMBLANT, QUEBEC**

Pest Management Canada, CPMA's annual convention and premier event in the professional pest management industry of Canada, will be held at the Fairmont Tremblant in Mont Tremblant, Quebec, March 20-22, 2014. Visit www.pestworldcanada.net for more details.

.....

Gestion Parasitaire Canada, la conférence annuelle de l'ACGP ainsi que l'évènement le plus important de l'industrie canadienne de gestion parasitaire, aura lieu au Fairmont Tremblant, à Mont-Tremblant, Québec du 20 au 22 mars 2014. D'autres renseignements suivront bientôt!

Dominique Stumpf CMP
Directrice administrative
Association canadienne de la gestion parasitaire
C.P. 1748
Moncton, NB E1C 9X5
Tél: 1 866 630-6762

Consultez notre site au www.pestworldcanada.net.

PRESENTED BY

